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Concept verslag vergadering Algemeen Bestuur Veiligheidsregio Noord- en Oost-Gelderland  
d.d. 30 maart 2023, Raadszaal gemeente Voorst  
 
Aanwezig: dhr. A.J.M. Heerts (voorzitter), mw. M. Besselink, mw. C.W.J. Blom, dhr. M. Boumans, mw. 
A.H. Bronsvoort, dhr. P.J.T. van Daalen, mw. T. Haseloop (online, ) dhr. A. van Hedel, dhr. T.C.M. 
Horn, dhr. W. Jaeger, mw. P. Jorritsma, dhr. H.A. Lambooij, dhr. J.H.A. van Oostrum, dhr. J.N. 
Rozendaal, mw. M. Sanderse, dhr. H.J. van Schaik, dhr. H.H. de Vries, dhr. J.W. Wiggers 
 
dhr. D.G. Kransen (directeur VNOG), mw. J. Baardman (DPG), mw. C. Kats (hoofd risico- en 
crisisbeheersing VNOG), dhr. J.P. Wassens (coördinerend functionaris gemeenten), dhr. F. Terpstra 
(Defensie), mw. M. Ornstein (waterschap Vallei en Veluwe), dhr. F. Starke (bestuursadviseur VNOG), 
mw. H. Otten (communicatieadviseur), mw. L. Segers (managementsecretaris VNOG), dhr. M. 
Rademaker (VNOG)  
 
Afwezig: dhr. J. Bengevoord, dhr. O.E.T. van Dijk, dhr. S.W. van ’t Erve, dhr. A. Stapelkamp, mw. W. 
Kleiboer (provincie Gelderland) 
 
Notulist: mw. N. Knapen 
 
 
 
1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Er is een bijzonder woord 
van welkom aan de heer Jaeger, waarnemend burgemeester van Zutphen.  
De heer Terpstra is vandaag voor het laatst aanwezig; de voorzitter dankt hem van harte voor zijn 
inzet.  
 
Met kennisgeving afwezig zijn de heer Bengevoord, de heer Van Dijk, de heer Van ’t Erve, de heer 
Stapelkamp en mevrouw Kleiboer.  
 
TER VASTSTELLING 
 
2. Concept verslag en besluitenlijst 15 december 2022 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld, met dank aan de samensteller. 
Naar aanleiding van het verslag zijn er geen opmerkingen.  
 
3. Ingekomen stukken en mededelingen  
Deze worden voor kennisgeving aangenomen.  
 
HAMERSTUKKEN 
 
4. Diverse begrotingswijzigingen 
Het algemeen bestuur besluit conform voorstel.   
 
5. Eerste contouren jaarrekening 2022 en prestatiekaart 
De heer Van Schaik geeft aan dat dit het vervolg is op wat al eerder is gedaan. Het bedrag dat over is, 
is nodig om de cao-effecten op te vangen. Bij het vervolg is het verstandig daar eerst naar te kijken 
alvorens het terug te geven aan gemeenten.  
 
De heer Boumans ondersteunt expliciet deze lijn gegeven de Kadernota en eventuele discussie naar 
aanleiding daarvan.  
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De heer Lambooij is het eens met deze lijn maar pleit ervoor dit vooral goed te communiceren 
richting de gemeenteraden.  
Mevrouw Jorritsma onderschrijft dit.  
 
De voorzitter onderstreept de oproep van harte om de raden hierin goed mee te nemen.  
 
Het algemeen bestuur neemt kennis van de eerste contouren van de jaarrekening 2022, de geleverde 
prestaties in 2022 en het ontwerp/de opzet van de nieuwe prestatiekaart per 2023.  
 
6. Operationeel plan natuurbrandbestrijding 
De heer Rozendaal geeft aan dat het er om gaat dat in alle 5 veiligheidsregio’s van Oost op dezelfde 
manier geacteerd wordt. Aanvullend hierop: Men is in gesprek met het ministerie over een landelijke 
aanpak op dit thema. De minister heeft een bezoek gebracht aan het gebied, met dank aan de 
directeuren van de veiligheidsregio’s. Ook is men in gesprek met de provincie om de aanpak in 
preventieve sfeer te versnellen. Geprobeerd wordt bij de onderhandelaars financiële ruimte te 
vinden en te benadrukken hoe belangrijk het is dat de provincie meedoet rond de natuurbrand-
bestrijding.  
 
De voorzitter verwijst naar een presentatie in het Veiligheidsberaad m.b.t. weersextremen. Er volgt 
een extra Veiligheidsberaad met een aantal bewindspersonen over hoe dit verder op te pakken want 
dat is ingewikkeld. Het VB wordt uitgebreid met een portefeuillehouder crisisbeheersing.  
Mevrouw Ornstein voegt toe dat de effecten van klimaatverandering dusdanig zijn dat je niet alleen 
moet kijken naar de waarschijnlijkheid maar ook naar de impact daarvan. Er is alle reden om goed te 
kijken naar de water- en droogte-incidenten de komende tijd waar we mee te maken krijgen.  
 
De heer Horn vraagt aandacht voor de grondeigenaren, instellingen, bedrijven en particulieren.  
 
De heer Van Oostrum roept op om zorgvuldig te zijn in de communicatie met als voorbeeld in het 
kader van het maaien van de bermen.  
 
Het algemeen bestuur neemt er kennis van dat het Operationeel Plan Natuurbrandbestrijding (OPN) 
van VNOG en VGGM per 1 januari 2023 vervangen is door een OPN Oost-5.  
 
7. Opheffing en liquidatie gemeenschappelijke regeling MON 
Het algemeen bestuur besluit conform voorstel.    
 
8. Begrotingswijziging MKON-MKBM 
Het algemeen bestuur besluit conform voorstel.  
 
9. Monitoring risicoprofiel 2022 
Mevrouw Bronsvoort geeft aan dat dit het proces is hoe te komen tot de weging van risico’s en de 
actualisering daarvan. De VNOG heeft de risico’s goed in beeld, juist ook de twee crisistypen extreem 
weer en overstromingen. Deze twee onderwerpen zullen meer aandacht krijgen. In het stuk staat 
niet wat er vervolgens gedaan wordt; het is puur het proces van aanpassing en actualisering van het 
risicoprofiel.  
 
Mevrouw Ornstein ondersteunt dit. De impact zou echter ook moeten worden aangepast als je kijkt 
naar wat er in Limburg twee jaar geleden is gebeurd m.b.t. het fenomeen clusterbui. Het zou goed 
zijn om contact te zoeken met de waterschappen om het gesprek hierover aan te gaan en welke 
maatregelen daarbij passen.  
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De heer Van Oostrum steunt deze opmerking. In het stuk staat dat de VNOG een campagne gaat 
starten op het gebied van hitte en droogte. Dat doen andere organisaties als de waterschappen en 
Vitens ook. Het is verstandig dit met elkaar af te stemmen; mogelijk kan aangesloten worden bij een 
bestaande campagne.  
 
De heer Kransen merkt op dat gekeken wordt naar intensivering van maatregelen. Als daar uit zou 
komen dat er verschuiving plaatsvindt – ook in de weging van alle factoren – dan wordt daarmee aan 
de slag gegaan. Het afstemmen van campagnes gaat sowieso plaatsvinden.  
 
Het algemeen bestuur neemt kennis van de uitkomsten van de jaarlijkse monitoring van het 
regionaal risicoprofiel.   
 
10. Informeren burgemeesters 
De heer Lambooij stelt voor om hier geen kennis van te nemen, maar om het als AB te besluiten.  
 
De heer Horn hoopt dat ook geëvalueerd wordt bij de burgemeesters. De voorzitter zegt toe dit toe 
te voegen.  
 
Het algemeen bestuur besluit conform voorstel.  
 
11. Rampbestrijdingsplan JCL ’s-Heerenberg 
Het algemeen bestuur besluit conform voorstel.  
 
12. Update expertteams bevolkingszorg en crisiscommunicatie VNOG 
Het algemeen bestuur neemt hier kennis van.  
 
13. Afronding programma Zelfredzaam&Risicobewust en start RISQ 
De heer Van Schaik vraagt vanuit Harderwijk aandacht voor dat er een aantal zaken in staat waar 
geen geld tegenover staat; dit moet nog in de Kadernota worden goedgekeurd.  
 
De heer Lambooij merkt op dat het om een denklijn gaat, maar het gaat hier om ter kennisname en 
formeel komt het nog terug.  
 
Het algemeen bestuur neemt dit ter kennisname aan.  
 
14. Visie brandweeronderscheidingen 
De heer Boumans merkt op dat dit een gevoelig thema is en dat het nu goed afgerond is. Dit leidt tot 
eenduidigheid en dat is bij onderscheidingen van belang. De vrijwilligers kunnen nog steeds in 
aanmerking komen voor een koninklijke onderscheiding, maar dan moeten ze wel iets speciaals 
hebben gedaan.  
 
Het algemeen bestuur besluit conform voorstel.  
 
TER BESPREKING EN VASTSTELLING 
 
15. Begrotingswijziging Materieel-Materiaal 
De heer Boumans licht toe dat het belangrijk is de kredieten beschikbaar te stellen zodat de uitgaven 
gedaan kunnen worden. Er zitten wat wisselingen in; dat heeft te maken met de actualiteit van de 
aanbestedingen.  
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De heer Van Oostrum vindt het lastig omdat bekend is dat er in 2026 en 2027 een reële stijging van 
de gemeentelijke bijdrage aan de orde is. De begroting gaat straks conform de nieuwe regeling langs 
de gemeenteraden. Dan wordt er straks op gewezen dat hij met iets heeft ingestemd dat incidenteel 
gedekt is maar structureel tot een meerlast gaat leiden. Het zou beter zijn om het meerjaren-
perspectief aan te passen en de consequenties daarvan helder in beeld te hebben. Met de tekst zoals 
het er nu staat kan de heer Van Oostrum niet uit de voeten.  
De heer Lambooij sluit hierbij aan.  
 
De heer Boumans heeft een pittige discussie in het college gehad over de Kadernota. De heer Van 
Schaik heeft nog wat nagestuurd, inzicht in de herverdeling van de financiële bijdrage. Het zou 
helpen om e.e.a. inzichtelijk te krijgen en waar dat toe leidt. Wellicht zijn de consequenties 
onvoldoende zichtbaar.  
 
De heer Van Schaik merkt op dat de begrotingswijzigingen en kredietaanvragen geen gevolgen 
hebben voor de gemeentelijke bijdrage. Dit beeld is al geschetst in de Kadernota 2024-2027 en dat 
wordt door dit voorstel niet anders. De raden zijn hiervan op de hoogte en ook in het financieel 
ambtenarenoverleg is dit besproken.  
 
De heer Boumans verzoekt om via een tijdlijn inzichtelijk te krijgen wat wanneer besproken is. Maak 
inzichtelijk dat de VNOG bewust met het geld omgaat.  
 
Mevrouw Jorritsma wijst erop dat zorgvuldige communicatie van groot belang is. Gisteravond was er 
een goed webinar met een tijdlijn; dat helpt enorm.  
  
De heer Van Oostrum geeft aan dat op blz. 4 twee zinnen tot verwarring leiden. “Voor 2026 en 2027 
wordt een reële stijging van de gemeentelijke bijdrage van cumulatief € 5 miljoen structureel 
voorzien”. Terwijl bij het kopje Financiële consequenties wordt aangegeven dat het budgettair 
neutrale wijzigingen betreffen die geen gevolgen hebben voor de gemeenten. Eens met de 
investering, maar het is lastig uit te leggen aan de gemeenteraad.  
De heer Lambooij is het hier volledig mee eens. Communiceer nu zorgvuldig om verwijten later te 
voorkomen.   
 
De heer Kransen deelt mee dat hij inmiddels in Apeldoorn en in Lochem in de raad is geweest. Er is 
een reconstructie gemaakt vanaf 2018 toen de eerste meldingen kwamen over 2026, het breekjaar. 
Er is tekst en uitleg gegeven over de vertragingen en de stijgingen. In de raden was ook niet duidelijk 
dat n.a.v. het dekkings- en spreidingsplan de totale investeringsbegroting naar beneden is bijgesteld 
vanwege een minder aantal voertuigen. Toegezegd wordt dat een reconstructie wordt opgesteld van 
eerdere afspraken.  
  
Mevrouw Sanderse merkt op dat een webinar op dit punt een goede suggestie zou kunnen zijn. De 
voorzitter zegt dit toe. De heer Kransen geeft aan daarnaast bereid te zijn tot extra toelichting in de 
raden.  
 
Het algemeen bestuur besluit conform voorstel met inachtneming van aanpassing in de tekst en het 
toevoegen van een tijdlijn/reconstructie.  
 
16. Besteding BDUR-ophoging 2023 e.v. 
Mevrouw Bronsvoort licht toe dat dit deels een inhoudelijk verhaal is, maar het is vanuit de financiën 
ingestoken. Het noodfonds is heel belangrijk en de positie van het AB daarover te beslissen. 
Inmiddels zijn vanuit de middelen ook vacatures opengezet.  
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De heer Horn werd verrast door het feit dat waar de veiligheidsregio is opgericht om crises te 
beheren, er nog een fonds nodig is voor het geval het nog erger zou worden.  
 
De heer Kransen antwoordt dat dit gedaan is n.a.v. de Covid-crisis waarin heel snel geld beschikbaar 
moest zijn om bewaking, ondersteuning e.d. te regelen. Dit fonds is enkel en alleen bedoeld zodat 
het AB direct zeggenschap heeft over geld wat direct ingezet kan worden om bijvoorbeeld snel 
expertise in te kunnen huren e.d.; het is niet bedoeld om reserves op te bouwen.  
 
De heer Van Schaik geeft aan dat het gaat om geld van het rijk ten behoeve van crisisbeheersing en 
informatievoorziening. Het moet zichtbaar zijn op de begroting dat het in een voorziening valt zodat 
het transparant en helder is waar het voor bedoeld is.  
 
Het algemeen bestuur besluit conform voorstel. 
 
17. Oprichting stichting waarborgfonds veiligheidsregio’s 
Het algemeen bestuur besluit conform voorstel.   
 
18. Ontwerp gemeenschappelijke regeling VNOG 2024 
De voorzitter merkt op dat de versterking van de positie van de raden een belangrijk punt is. Hier 
moet een slag in gemaakt worden, ook als bestuurders. De raden hebben er recht op ze proactief 
mee te nemen.  
 
Mevrouw Besselink heeft een reactie van de griffier hierop ontvangen. Het doorkruist het proces wat 
in de Achterhoek is ingezet. Er wordt gevraagd om op 8 juni a.s. een zienswijze in te dienen, terwijl er 
op 5 juni pas een bijeenkomst is. Hoe strak is het tijdschema? Is een tussenstap mogelijk?  
 
De heer Van Oostrum vindt het niet haalbaar om op 8 juni een besluit te nemen. Neem iets meer de 
tijd hiervoor. Waar kiezen we voor als het gaat om de verdeelsleutel? Hij gaat ervan uit dat 
uitgangspunt de tabel op blz. 6 is en dat die meegaat naar de raden.  
 
De heer Wiggers stelt de paragraaf over de financiële herverdelingseffecten aan de orde die voor een 
deel niet direct voortvloeien uit het gemeentefonds en andere dingen. Hij pleit ervoor om te kijken 
hoe die effecten uitpakken tegen de tijd dat het 2026/2027 is en of er eventueel ingroei mogelijk is 
om de effecten wat te dempen  
 
Mevrouw Blom merkt op dat Nunspeet een nadeelgemeente is dus het heeft implicaties. Er is 
behoefte aan een hele goede uitleg en zij pleit voor het ingroeimodel.  
 
De heer Jaeger is akkoord, maar er moet nog naar het financiële stuk gekeken worden. Hij sluit aan 
bij de ingroeivraag. Geef wat ruimte om hier goed naar te kijken.  
 
Mevrouw Sanderse geeft aan dat ook Hattem een nadeelgemeente is; dat is ingewikkeld. Er is 
behoefte aan meer tijd en context. Zij is voorstander van het model zoals wordt voorgesteld bij punt 
2.2 op pagina 4.   
 
Mevrouw Bronsvoort vindt het gewenst om het financiële deel te knippen. Dan kan die discussie 
goed gevoerd worden.  
 
Mevrouw Jorritsma vindt het een goed voorstel om te temporiseren als dat mogelijk is.  
 
De heer Lambooij sluit bij de collega’s aan.  
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De heer Van Schaik geeft vanuit Harderwijk aan dat er een opmerking is over het 
weerstandsvermogen. Er worden verschillende termen gehanteerd. Harderwijk komt mogelijk met 
een voorstel om ook punt 2.1.e toe te voegen namelijk besluiten die invloed hebben op het 
weerstandsvermogen. Daarnaast is Harderwijk in absolute zin de grootste nadeelgemeente, de 
stukken zijn laat ontvangen en het is belangrijk dat de subcategorie brandweer en crisisbeheersing 
ook zichtbaar blijft.  
 
De heer Van Schaik zou als portefeuillehouder middelen niet willen knippen maar tegelijkertijd moet 
er duidelijkheid gegeven worden. De subcategorie brandweer en crisisbeheersing wordt niet meer 
standaard in het gemeentefonds doorvertaald maar kan wel bij het ministerie opgevraagd worden. In 
2017 is gediscussieerd wat de grondslag zou moeten zijn voor een neutralere verdelingssystematiek 
die niet tot discussie leidt. De grondslag moet geregeld worden via de gemeenschappelijke regeling 
en daarom ligt die nu voor. De percentages en bedragen zijn indicatief voor 2025 op basis van wat nu 
bekend is op basis van de percentages gemeentefonds. Dit kan nog wat wijzigen. Voorstel is het 
ingroeimodel van toepassing te verklaren op de huidige organisatie. Dan kan de tabel er anders 
komen uit te zien.  
 
De heer Boumans vindt dit een goed voorstel en stelt voor dit ook mee te nemen in het webinar. De 
regio groeit relatief weinig t.o.v. andere veiligheidsregio’s in Nederland terwijl de brandweerinzet 
niet minder wordt.  
 
De heer Van Oostrum merkt op dat destijds bij het overgaan van de oude financieringssystematiek 
naar het nieuwe model er een ingroeimodel is gecreëerd. Er is nu geen sprake van een ingroeimodel 
omdat er sprake is van een bestaand model. In het bestaande model moet je niet tussentijds een 
ingroeimodel maken. Voorstel is hier nu geen besluit over te nemen maar hier nog eens goed met 
elkaar over van gedachten te wisselen.  
 
De heer Rozendaal vindt dat de gemeenschappelijke regeling losgekoppeld moet worden van het 
verdeelmodel want dat maakt het onduidelijk voor de raden.  
 
De heer Van Schaik antwoordt dat de systematiek niet verandert; daar is in 2017 een besluit over 
genomen. De grondslag moet goed verwoord worden en dat ligt nu voor. Het gaat nu puur om de 
gemeenschappelijke regeling.  
 
De heer Van Schaik geeft aan dat in de gemeenschappelijke regeling een grondslag moet worden 
opgenomen voor de verdelingssystematiek omdat het rijk de grondslag heeft veranderd. Het is niet 
de bedoeling om de verdelingssystematiek opnieuw ter discussie te stellen.  
 
De voorzitter stelt voor om de datum van 8 juni te wijzigen in 1 augustus en het webinar snel te 
organiseren via een algemeen deel en dan ook een financieel-technisch deel met een heldere uitleg.  
 
De heer Jaeger merkt op dat er nu alleen discussie is over het ingroeimodel. Hij stelt voor dat nu 
hierbuiten te houden en in te stemmen met wat er ligt. Goede toelichting in het webinar is dan 
belangrijk.  
 
Mevrouw Besselink stelt voor om e.e.a. goed af te stemmen met de griffiers in de Achterhoek omdat 
zij bezig zijn met een uitgebreid proces in het kader van de gemeenschappelijke regelingen.  
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De voorzitter stelt vast dat dit stuk voor zienswijze door kan met als datum 1 augustus. Het webinar 
wordt zo spoedig mogelijk georganiseerd met twee onderwerpen: de tijdslijn/reconstructie en het 
vraagstuk rondom de gemeenschappelijke regeling.  
 
Het algemeen bestuur besluit conform voorstel. 
 
19. Principeakkoord CAR-UWO Veiligheidsregio’s 
Het algemeen bestuur besluit conform voorstel. 
 
TER BESPREKING 
 
20. Vrijwilligheid bij de brandweer 
De heer Strotmann – hoofd brandweerzorg VNOG – verzorgt een presentatie.  
 
21. Rechtmatigheidsverklaring  
Dit onderwerp komt wegens tijdgebrek niet meer aan de orde.  
 
22. Rondvraag en sluiting 
Hier komt niets meer aan de orde.  
 
 
De voorzitter sluit de vergadering, met dank aan allen.   
 
 
Aldus vastgesteld in de vergadering van het Algemeen Bestuur Veiligheidsregio Noord- en Oost-
Gelderland op 22 juni 2023.   
 
 
 
drs. D.G.L. Kransen      dhr. A.J.M. Heerts 
secretaris       voorzitter 
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Lijst van openbare besluiten van de vergadering van het algemeen bestuur Veiligheidsregio Noord- 
en Oost-Gelderland te Apeldoorn 
 
Vergadering: 30 maart 2023 
 
 
 
1. Opening 
- 
 
2. Concept verslag en besluitenlijst 15 december 2022  
Het algemeen bestuur stelt het verslag en de openbare besluitenlijst vast. 
 
3. Ingekomen stukken en mededelingen  
Het algemeen bestuur neemt kennis van de mededelingen en ingekomen stukken.  
 
4. Diverse begrotingswijzigingen  
Het algemeen bestuur besluit de begrotingswijziging 2023-5 vast te stellen. 
 
5. Eerste contouren jaarrekening 2022 en prestatiekaart  
Het algemeen bestuur neemt kennis van: 
1. De eerste contouren van de jaarrekening 2022. 
2. De geleverde prestaties in 2022 op de bijgevoegde prestatiekaart 2022. 
3. Het ontwerp/de opzet van de nieuwe prestatiekaart per 2023 in bijgevoegde preview. 
 
6. Operationeel plan natuurbrandbestrijding  
Het algemeen bestuur neemt er kennis van dat het Operationeel Plan Natuurbrandbestrijding (OPN) 
van VNOG en VGGM per 1 januari 2023 vervangen is door een OPN Oost-5. 
 
7. Opheffing en liquidatie gemeenschappelijke regeling MON  
Het algemeen bestuur besluit: 
1. Tot opheffing van de gemeenschappelijke regeling Meldkamer Oost Nederland (GR MON). 
2. In te stemmen met het beëindigen van de verantwoordelijkheid van de gemeenschappelijke re-

geling MON voor de multidisciplinaire meldkamertaken van MON bij de definitieve samenvoe-
ging van de huidige meldkamers en vorming van de nieuwe Meldkamer Oost-Nederland (MKON) 
per migratiedatum zijnde 21 maart 2023, waarbij 28 maart 2023 als uitwijkdatum geldt bij on-
voorziene calamiteiten.  

3. In te stemmen met het concept-document Liquidatieplan GR MON inclusief financiële conse-
quenties (waarmee het algemeen bestuur van de MON op 21 december 2022 heeft ingestemd), 
maar het advies op pagina 10 omtrent de gegevensverwerking nader te bezien. 

4. In te stemmen met de opdracht aan het AB MON om de opheffing en liquidatie van de gemeen-
schappelijke regeling te realiseren.   

 
8. Begrotingswijziging MKON-MKBM  
Het algemeen bestuur beluit: 
1. Het programma MON vanaf de einddatum van de MON uit de VNOG-begroting te schrappen. 
2. Het programma MKON-MKBM toe te voegen aan de VNOG-begroting per startdatum van de 

nieuwe meldkamer MKON. 
3. De hierbij horende begrotingswijziging 2023-7 vast te stellen. 
4. De beleidstekst van de MKON-MKBM 2023 vast te stellen en toe te voegen aan de begroting 

2023. 



  

Pagina 2 van 4 
 

5. De algemeen besturen van de andere vier betrokken veiligheidsregio’s hierover te informeren via 
bijgevoegde brief. 

6. De provincie te informeren over deze begrotingswijziging. 
 
9. Monitoring risicoprofiel 2022  
Het algemeen bestuur neemt, met inachtneming van de gemaakte opmerkingen, kennis van: 
1. De uitkomsten van de jaarlijkse monitoring van het regionaal risicoprofiel; 
2. De verhoging in de beoordeling van de kans op ‘natuurbranden’ van waarschijnlijk naar zeer 

waarschijnlijk; 
3. De verhoging in de beoordeling van de kans op ‘extreem weer’ van mogelijk naar waarschijnlijk. 
4. De procesgang dat de inhoudelijke vertaling van de jaarlijkse monitoring onderdeel is van de re-

guliere beleidscyclus. 
 
10. Informeren burgemeesters 
Het algemeen bestuur besluit:  
1. De notitie met de afspraken over het informeren van burgemeesters bij incidenten vast te stellen.  
2. De werkwijze na één jaar met burgemeesters te evalueren. 
 
11. Rambestrijdingsplan JCL ’s-Heerenberg  
Het algemeen bestuur besluit het concept rampbestrijdingsplan voor JCL Logistics Benelux BV ‘s-Hee-
renberg vast te stellen. 
 
12. Update expertteams bevolkingszorg en crisiscommunicatie VNOG  
Het algemeen bestuur neemt kennis van: 

1. De invoering en voortgang van de expertteams bevolkingszorg en crisiscommunicatie VNOG.  
2. De structuur van het proces crisiscommunicatie VNOG (en koppeling met risicocommunicatie).  
3. Landelijke en regionale ontwikkelingen.  
4. Organisatie alarmering door MKON.   
5. Voortgang piketregeling.   
 
13. Afronding programma Zelfredzaam&Risicobewust en start R!SQ  
Het algemeen bestuur neemt kennis van: 
1. De afronding van het programma Zelfredzaam en Risicobewust en de borging van de programma 

activiteiten in de lijnorganisatie VNOG; 
2. De afsluiting van de samenwerkingspilot ‘Risicobewust Harderwijk’; 
3. De stand van zaken rondom de regionale uitrol van het dashboard en de start van de pilot R!SQ. 
 
14. Visie brandweeronderscheidingen  
Het algemeen bestuur besluit: 
1.  In te stemmen met de lijn van Brandweer Nederland zoals verwoord in “Onderscheidingen voor de  
    Brandweer”; 
2. Voor de VNOG geen aanvullende Brandweeronderscheidingen in te stellen; 
3. Af te zien van de Vrijwilligersmedaille Openbare Orde en Veiligheid; 
4. De dienstjaren als Niet Repressief Vrijwilliger (NRV) niet langer mee te tellen voor een  
     onderscheiding voor trouwe en langdurige brandweerdienst, met uitzondering van de functies 
     Postcommandant en Instructeur. 
 
15. Begrotingswijziging Materieel-Materiaal  
Het algemeen bestuur besluit: 
1. De kredieten voor voertuigbepakking (apparatuur, (red)gereedschappen, armaturen e.d.) te her-

schikken, actualiseren en op te hogen met € 250.000. 
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2. De kredieten voor voertuigen, aanhangers en boten te actualiseren en op te hogen met  
€ 3.250.000. 

3. Voor te nemen om in de jaarrekening 2022 het restant bedrag voor bepakking € 523.000 beschik-
baar te stellen voor kredieten 2023-2026. 

4. De begrotingswijziging 2023-6 vast te stellen. 
5. Vast te stellen dat in de Financiële paragraaf de zinsnede dat er geen financiële gevolgen zijn 

moet worden gelezen als: het nu voorliggende voorstel heeft geen financiële gevolgen; het on-
derwerp zelf heeft op termijn wèl financiële gevolgen, zoals ook in de paragraaf is toegelicht. 

 
16. Besteding BDUR-ophoging 2023 e.v.   
Het algemeen bestuur besluit: 
1. Het bestedingsvoorstel 2023 voor de eerste tranche van de BDUR-ophoging vast te stellen, inclu-

sief de daarbij behorende begrotingswijziging 2023-4. 
2. Een voorziening ‘Noodfonds crisisbeheersing’ in te stellen, met een onbeperkte looptijd en met 

een maximale hoogte van € 2.500.000; van de BDUR-ophoging 2023 € 454.200 hierin te storten 
en de voorziening in te zetten voor onvoorziene bekostiging van materiaal, diensten en inhuur bij 
(langdurige) crises, alsmede als kostenegalisatie-instrument. 

3. De in enig jaar niet benutte middelen van de BDUR-ophoging te storten in voornoemde voorzie-
ning en te verwerken als onderdeel van de resultaatsbepaling bij de jaarrekening, die wordt vast-
gesteld door het AB. 

4. Mits de tijd het toelaat de aanwending van de voorziening via het AB te laten verlopen. 
5. Het bestedingsvoorstel voor 2024 voor de tweede tranche vast te stellen en te verwerken in de 

concept begroting 2024, met het voorbehoud van bericht van het ministerie over de definitieve 
bedragen 2024. 

6. Kennis te nemen van de doorkijk voor de besteding in 2025 en 2026. 
7. De raden te informeren via bijgevoegde brief. 
 
17. Oprichting stichting waarborgfonds veiligheidsregio’s  
Het algemeen bestuur besluit: 
1. Het voornemen uit te spreken om te besluiten tot oprichting van en deelname aan de stichting 

waarborgfonds veiligheidsregio's, die als doel zal hebben het bieden van mogelijkheden tot het 
opvangen van niet-verzekerbare risico’s en aanspraken na dienstongevallen; 

2. Voorafgaand aan het besluit tot oprichting van de stichting waarborgfonds veiligheidsregio's de 
gemeenteraden te verzoeken hun wensen en bedenkingen te uiten, gelet op artikel 31a tweede lid 
van de Wet gemeenschappelijke regelingen en hen daartoe het bijgaande ontwerpbesluit toe te 
zenden. 

 
18. Ontwerp gemeenschappelijke regeling VNOG 2024  
Het algemeen bestuur besluit de ontwerp Gemeenschappelijke regeling VNOG 2024 aan de colleges 
aan te bieden via bijgevoegde brief, waarbij de deadline voor de eerste termijn wordt verplaatst van 
8 juni naar 1 augustus 2023. 
 
19. Principeakkoord CAR-UWO Veiligheidsregio’s 
Het algemeen bestuur besluit: 

1. In te stemmen met het principeakkoord arbeidsvoorwaarden personeel Veiligheidsregio’s 2023. 

2. De voorzitter te verzoeken dit standpunt in de Algemene Vergadering van de WVSV uit te dragen. 
 
20. Vrijwilligheid bij de brandweer  
Het algemeen bestuur neemt kennis van de presentatie over vrijwilligheid bij de brandweer.  
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21. Rechtmatigheidsverklaring  
De presentatie over de rechtmatigheidsverklaring wordt doorgeschoven naar een volgende vergade-
ring. 
 
22. Rondvraag en sluiting 
- 
 
 
Aldus vastgesteld in de vergadering van het Algemeen Bestuur Veiligheidsregio Noord- en Oost-Gel-
derland op 22 juni 2023.   
 
 
 
 
drs. D.G.L. Kransen      dhr. A.J.M. Heerts 
secretaris       voorzitter 


